
^ ¿ k e à ù u i

dreu alla?
Imaginem que n'hi haurà 

alguna. Un dels expedicionaris 
és tècnic de ràdio-telèfons i 
ell Intentará muntar una 
antena petita en el camp base 
i a veure on s'arriba.

Necessitem sort per 
connectar amb un 
ràdioaficionat i que aquest, 
mitjançant ones pot anar 
transmitint noticies... o bé 
Tembaixada que va 
telefonant aquí i diu com 
estera..
Alguna vegada, de casualitat, 
s'ha connectât directament. 
Recordo, que vàrem 
connectaramb l'expediciô de 
Kandenchunga directament 
des de St. Andreu de 
Llavaneres a través d'un home 
que va conectarambSri Lanka 
i aquest havia connectât amb 
l'expediciô de l'Himalaia.

És difícil aconseguir-ho 
perô vàries vegades vàrem 
parlaren directeGIRONA-Via 
SRI LANKA- Camp base de 
l'Himalaia.

Per què heu triât 
l'Himalaia?

Perqué a partir de 7.000 
mts. ja ha d'ésser l'Himalaia. 
Als 6.000 pots anar al Perú 
perô diem que hi ha poc a 
triar. El dm que hem triât 
només s'ha pujat una vegada 
l'any 1964 per una expedido 
austríaca.

No és possible posar-s'hi 
en contacte?

Sí, creiem que sí, perô 
preferim posar-nos en 
contacte amb Fernando 
Garrido que és un escalador 
aragonés que va intentar-ho 
i va arribar als 6.800 mts. Ell va 
intentar-ho tot sol i també 
tindrà informado del tema. 
L’expediciô austríaca vaanar- 
h¡ el mes de juny i nosaltres 
anirem a l'agost. Han canviat

molt les geleres.

I si ara volgués apuntar
se algú a l’expedició?

Bé, 11 ja és molta gent 
pero.... no estem tancats. El 
que no podem fer és apuntar 
gent I gent. A més és molt 
important el tema de la 
convivencia i la connexió. 
Nosaltres fem sortides, 
passem persituacions dures, 
passem dificultats, dormim a

la neu... Cal saber com 
reaccionen i les condicions 
"extremis" són imprescin
dibles per conéixer-nos.

Creus que la dificultat 
uneix més a la gent?

Sí, i tant perqué tots 
depenem de tots. Pensa que 
si un cau ha de confiar que 
l'altre l'aguantará. No pots 
arriscar-te a que un es posi 
nervios i no sápiga qué fer o

com reaccionar...

H avies fet alguna  
expedició abans?

No, el máxim que he fet 
ha sigut pujar als Alps perqué 
la meva feina no em permet 
fer-ho.

Amb els companys que 
han fet totes les expedicions 
de Girona, sempre ens 
entrenem junts i llavors se'n 
van i jo em quedo.

Aquest és el primer any 
que m'ho puc plantejar, en 
canvi els altres han estât al 
Perú, a l'Himalaia, a Kénia... En 
Salvador Boix, és el que té 
més experiéncia i és el cap de 
l'expediciô.

I la teva dona qué hi diu?
Ella, n'està encantada. 

Pensa que la vaig conéixer en 
un campament al mig de la 
neu a l'hivern... Ella estará en 
l'expediciô del treking. No, no 
hi ha cap problema.

1 1'idioma?
L'avantatge és que 

l'anglés que sabem nosaltres 
és el que saben ells. No és el 
seu propi idioma i els passa 
com a nosaltres.

Qué és l'esquí de 
muntanya? Se'n fa a Girona?

Sí, i tant ,a més a Girona 
tenim un nivell molt ait. Es 
tracta de pujar muntanyes 
amb els esquís.

No solem fer esquí de 
pistes, tot i que de tant en 
tant pugem ais Alps a fer-ho.

Qué preocupa més a 
Tescalador el glaç o el fred?

No, res d'aixô. El que més 
preocupa són les allaus.

Són terrorífiques.
Tant les geleres com el 

fred es poden contro
lar,perqué hi estem acostu-
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